
Boligforeningen Vibo Afdeling 118 - Afdelingsbestyrelsen 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 25. januar 2025 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 21. januar 2025 kl. 20.00 hos John. 

 

Tilstede: Tine, Mitzi og John 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet var godkendt 

 

2. Afdelingens regnskab 

Orientering om regnskab og budgetmødet. 

Der var ingen yderligere bemærkninger til regnskabet og budgettet 

 

3. Afdelingsmødet 

Dagsorden – blev godkendt 

Beretning – John udarbejdet oplæg det sendes til høring i bestyrelsen 

Forslag til afdelingsmødet – det blev aftalt holde et bestyrelsesmøde den 3. marts 2025 kl. 

19.30 for at behandle eventuelt indkomne forslag 

Det praktiske omkring mødet – Bestyrelsen vil igen foreslå Susanne som dirigent og Mitzi som 

referent.  

Der vil blive serveret vand til mødet. 

 

4. Status på de igangværende sager 

Vi har fået ny en driftschef og han virker god.  

John havde haft et møde med ham og han har udarbejdet en liste over de opgaver der er 

i afdelingen. 

Listen blev gennemgået. 

 

5. Maling af trappeopgange 

John har haft et med en arkitekt, som skal komme forslag hvilke farvevalg på trapperne. 

 

6. Kunstværk 

Bestyrelsen har været til møde i Vibo med kunstneren og kommet med input til et eventuelt 

motiv og kunstneren har været på besøg i afdelingen for at se på, hvor kunstværket 

eventuelt kunne sættes op. 

Afdelingsmødet skal blot beslutte, om vi ønsker et kunstværk. 

Det er kunstneren, der bestemmer motivet og placeringen. 

 

7. Gårdlaug 

Træerne i gården er blevet kraftigt beskåret, de skulle beskæres, men de er blevet ekstra 

beskåret for at undgå at krager og lignende fugle bygger reder. 

Det skyldes at kragerne i sommers var meget aggressive og angreb folk i gården. 

 

8. Eventuelt 

Opfølgning på afdelingens forbrug i 2024. 

Vandforbruget var i niveau med tidligere år. 

Elforbruget var faldet med 9 % 

Varmeforbrug var i niveau med tidligere år. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

John 


